

## Protokoll

SSRK Bergslagen styrelsemöte 2015-07-07 kl 18.00, Harrys Örebro

---

### Närvarande:

Anmält frånvaro: Robert Andersson, Sören Svärd, Helena Kjällström

#### §44 Mötets öppnande

Kajsa öppnar mötet

#### §45 Val av sekreterare

Theres E skriver

#### §46 Val av justerare

Johannes justerar

#### §47 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkänns

#### §48 Föregående mötesprotokoll

Planringen för spaniel kommer att revideras.  
9 deltagare var med på kursdagen för Tolling.

#### §49 Inkomna skrivelser

##### *Utmärkelser*

- Vi får max dela ut två förtjänsttecken. Vi kommer nominera två personer.

##### *HS protokoll om inställt prov 05-22*

- **Lästes upp och lades till handlingarna.**

##### *Ärende HS protokoll 04-17*

- **Lästes och lades till handlingarna.**

#### §50 Ekonomi

**-Vi kommer skaffa ett kort som är knutet till föreningens konto** för att lättare kunna betala domares resor och annat som är bättre att betala med kort.

##### *Hur man fyller i om utlägg och reseräkningar*

– Vi måste **redovisa** vad sakerna används till när vi skickar in kvitton. Vissa saker är inte självklara att köpa in till tävlingar.

Generellt att tänka på är att då det är medlemmarnas pengar vi använder till prov och kurser måste man **lämna in ordentliga underlag så medlemmarna kan se var pengarna gick.**

Alla som kräver pengar för resor måste **fylla i och skriva under reseräkningarna själva!** Annars kommer inga pengar betalas ut.

##### *Four Friends Trial*

- Styrelsen väntar på fullständig redovisning för Four friends trial då det gick med kraftigt oberäknat underskott. **Vi kommer fortsätta att reda ut vad som hände.**

## §51 Utställning

- Det nya datasystemet är inköpt.
- Parkeringen kommer att gå ut på entreprenad under augustiutställningen. Även hamburgare säljs av ett utomstående företag.

## §52 Spaniel

- SM är den 31 oktober till 1 november, JIS är arrangörer.
- Det är svårt att rekrytera instruktörer till spanielutbildningar, speciellt för nybörjare.

## §53 Retriever

### *Får Östra ha KKL i Boo?*

- Vi tycker det är helt ok att de använder Boo

### *Unghundsderby*

- Vi kommer inte hinna och ha resurser till att ordna unghundsderbyt 2016 men 2017 är vi intresserade.

### *FFT*

- Redovisningen är inte färdig, vi inväntar den. Artikel kommer i nästa apportören.

## §54 Tolling

- Allt är klart inför tvådagarsprovet första helgen i oktober, marken i Annaboda är bokad. Anmälan är öppen.

## §55 Viltspår

-

- Vi ger uppdrag åt Helena, viltspårsansvarig, att titta på dalarnas webblösning för anmälan till viltspår och se om det är något vi kan ta efter-

## §56 Information

### *PR material*

- Theres E tar kontakt med HS angående att få material till Örebro Game Fair. Vi vill dessutom ha flaggor så vi syns när vi är med eller anordnar något. Vi vill även ha ett diplom att dela ut med SSRK Bergslagen på. Vi tillfrågar Benita om hon har möjlighet att ta fram layout till både diplom och flagga.

### *Örebro Game Fair*

- Johannes har inte lyckats fått tag i kontaktpersonerna än men kommer att fortsätta försöka.

### *Hemsidan*

- Vår webbmaster Benita håller på att tillverka en ny hemsida

### *Apportören*

- Manusstopp 1 augusti. Skicka in materialet till Theres E senast 25 juli.

## §57 Utbildning

### *Gemensam provledarträff*

- Inget datum är bestämt än. Förslagsvis har vi det i samband med eventuell tackjakt i höst. Sören eller Robert fixar tackjakten och därmed anordnar vi träffen.

### *Instruktörsträff*

- Samtidigt som provledarträff/tackjakt

### *Lägret*

- Kajsa rapporterade inför lägret.

## §58 Övriga frågor

*Rapport från fullmäktige.* Ytterligare en från vår avdelning valdes in i HS. Till nästa fullmäktige ska HS presentera en färdig konsekvensanalys av en ev. delning på spaniel och retriever.

*Protokollet behöver läggas ut snabbare på nätet.* Vi försöker göra detta snabbare i fortsättningen.

### *Medlemsregistret*

- **Benita är fortsatt ansvarig.**

### *Möte med rasklubbar*

- **Kajsa skickar in en inbjudan till träff.**

*Frågan om vi som SSRK Bergslagen ska gå med i jägarförbundet.* **Förslaget bifalles.** Therese L anmäler oss.

## §59 Nästa möte

Tisdag 18 augusti klockan 18, preliminärt i Köping.

## §60 Mötets avslutande

Mötet avslutades.

---

Ordförande Kajsa Markusson

---

Sekreterare Theres Ekblad

---

Justerare Johannes Almqvist